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Πpακη'Κά Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουpίου σε έκτακτη συνεδρία που έγινε στα γραφεία
του Συμβουλίου στις 21/06/2018.
Ap. πρακτικών 15/2018.
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Πριν την έναρξη της συνεδρίας τα μέλη δέχτηκαν σε ακρόαση τον κύριο ο
οποίος ζήτησε την βοήθεια του Συμβουλίου για την προώθηση της εγγραφής του δρόμου που
οδηγεί στο ••••••••" για να μπορέσει να προχωρήσει στην έκδοση των τίτλων
ιδιοκτησίας των κατοικιών που έχουν ανεγερθεί σε αυτό.

Μετά την αναχώρηση του κυρίου τα μέλη αφού συζήτησαν το θέμα αποφάσισαν να
8·ήσουν από τους τεχνικούς μας συμβούλους να μελετήσουν το θέμα και να παρουσιάσουν
ολοκληρωμένη εικόνα της κατάστασης σε επόμενη συνεδρία για λήψη απόφασης.

1. Επικύρωση πρακτικών

Έγινε ανάγνωση και έγκριση των πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίας με αρ. 14/2018
και υπογράφηκαν από τα παρόντα μέλη.

Στα απορρέοντα από την συζήτηση των πρακτικών είχαμε:

1.1 Το θέμα πληρωμής/στήριξης του Πολιτιστικού Ομίλου Νόστος που το Συμβούλιο
υποσχέθηκε να δώσει με προηγούμενες αποφάσεις. Ο Γραμματέας ανέλαβε να διερευνήσει ποιες
τέτοιες αποφάσεις εκκρεμούν για να ολοκληρωθούν.

1.2 Επίσης αποφασίστηκε να υποβληθεί στην νέα ηγεσία της πρώην Συνεργατικής
Κεντρικής Τράπεζας πρόταση για την αγορά των γραφείων της στην πλατεία Πισσουρίου.

1.3 Να γίνει μεταφορά μετρητών 400,000 ευρώ από την Συνεργατική στην Τράπεζα
Κύπρου. Οι κύριον,Κυριάκος_g>ουτάq"'Ι(αι Μ~ς δι,αJρώνησαν με την απόφαση του
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συμβυυλίου γιατί δεν είχε καθόλου ενημέρωση για αυτή την μεταφορά στην συγκεκριμένη
συνεδρία αλλά ούτε και όταν έγινε η πράξη.

2. Τελική Φορολογία 2018

Μετά τις αποφάσεις για τροποποίηση της φορολογίας σκυβάλων και διατήρηση των
υπόλοιπων φορολογιών στα ίδια περσινά επίπεδα τα μέλη ζήτησαν από Γραμματέα να έχει
έτοιμους τους πίνακες φορολογίας του 2018 για υπογραφή και ανάρτηση/ ενημέρωση των
φορολογούμενων. Προκαταρκτικοί κατάλογοι των φόρων σχετικά με τα σκύβαλα και τις κοινοτικές
υπηρεσίες έχουν επιδοθεί στα μέλη για μελέτη.

3. Εκκpεμούντα θέματα Γραμματέα

Με εισήγηση του Γραμματέα τα μέλη συζήτησαν και αποφάσισαν τα ακόλουθα:

8 3.1 Σε συνέχεια προηγούμενης συζήτησης της πρότασης της κυρίας••••• το
Συμβούλιο ζήτησε και είχε κοστολογημένη πρόταση για δημιουργία μουσείου κυπριακής
παραδοσιακής ενδυμασίας. Ακολούθησε συζήτηση με διευκρινιστικές ερωτήσεις των μελών.
Μετά την αποχώρηση της τα μέλη αποφάσισαν να δεχθούν την πρόταση της για στήσιμο της
συλλογής στον εκθεσιακό χώρο του Πολυδύναμου Κέντρου με κόστος €4000 για δοκιμαστική
περίοδο 2 μηνών. Μετά την περίοδο αυτή και κατόπιν αξιολόγησης ειδικών, τόσο της αξίας όσο
και της απόδοσης της το Συμβούλιο θα πάρει την τελική του απόφαση για αποδοχή ή μη της
κοστολογημένης πρότασης ύψους €260,000.

3.2 Μετά από ενημέρωση των μελών από τον Γραμματέα ότι ο ΚΟΤ έχει απορρίψει την
επιδότηση της αγοράς των πλαστικών διαδρόμων της παραλίας λόγω ακύρωσης των πιστώσεων
από τον προϋπολογισμό του ΚΟΤ για όλες τις Τοπικές Αρχές που αφορούν το συγκεκριμένο
προϊόν και την μεταφορά αυτών για τις ανάγκες ναυαγοσωστικού εξοπλισμού που ζήτησε το
Υπουργείο Εσωτερικών , το συμβούλιο αποφάσισε να ακυρώσει την παραγγελία με τον
επιτυχόντα προσφοροδότη με τον οποίο έχει ήδη υπογράψει συμβόλαιο . Ο Γραμματέας να
8'μερώσει γραπτώς τον επιτυχόντα προσφοροδότη για την απόφαση του Συμβουλίου.

3.3 Το Συμβούλιο ενέκρινε την επανέναρξη της κυπριακής βραδιάς στην βάση της
εξασφαλισθείσας άδειας από την Επαρχιακή Διοίκηση με τα ίδια δεδομένα όπως και πέρυσι

3.4 Μετά από πληθώρα παράπονών από τους χρήστες των αγροτικών δρόμων και μετά
από διαπίστωση του γραμματέα ότι η συντήρηση αυτών υστερεί σε ποιότητα και σε ποσότητα τα
μέλη ζήτησαν να γίνει αξιολόγηση της εργασίας προτού δοθεί η συγκατάθεση τους για πληρωμή
από την Επαρχιακή Διοίκηση. Ο Γραμματέας ενημέρωσε τα μέλη ότι κλιμάκιο επιτηρητών της
Επαρχιακής Διοίκησης θα μεταβεί επαύριο στην Κοινότητα για να αξιολογήσει την εργασία και να
πράξει ανάλογα.

3.5 Το συμβούλιο ενέκρινε πρωτοβουλία του Γραμματέα για τοποθέτηση ανθώνων στο όριο
του πεζόδρομου παρά τοu••••Rπρος αποφυγή προβλημάτων της οδικής κυκλοφορίας.

3.6 Το συμβούλιο δεν έγκρινε το αίτημα της διαγραφής της οφειλής των φόρων και
κοινωνικών υπηρεσιών για το 2013 της κυρίας επειδή αφενός αυτό είναι
εκπρόθεσμο και αφετέρου το ακίνητο είναι ιδιοκτησιακά εγγραμμένο στο όνομα της από το 2003.
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4. Διάφορα θέματα
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Κατόπιν εισήγησης της επιτροπής εργασίας θεμάτων που στηρίζονταν σε εισηγήσεις του
νομικού μας σύμβουλου κυρίου8.88τα μέλη ομόφωνα ενέκριναν τα εξής:

• Την τοποθέτηση του βοηθού συντονιστή, κυρίου , στην
κλίμακα Ε8

• Την τοποθέτηση των έκτακτων/ανειδίκευτων εργατών
στην κλίμακα Ε5

• Την μη πληρωμή των 3 πρώτων ημερών στην περίπτωση αναρρωτικής άδειας των
εργατών και της 1 ης μέρας όσον αφορά το γραφειακό προσωπικό

• Την πληρωμή του 35% του μισθού του προσωπικού από το Κοινοτικό Συμβούλιο
που αναλογεί για την περίοδο απουσίας

• Την μετακίνηση του μόνιμου εργάτη (σκυβαλλοσυλέκτη) πό
την κλίμακα Ε5 στην Εβ που εκ παραδρομής παρέμεινε στην Ε5 όταν ο συνάδερφος
του είχε μετακινηθεί στην Εβ .

• Την μετακίνηση του μόνιμου εργάτη••••••• από την κλίμακα Ε5 στην Ε7
επειδή εκτελεί χρέη τεχνίτη.

Η συνεδρία έληξε στις 23:00 χωρίς να καλύψει όλα τα θέματα της ημερήσιας διάταξης.
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